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 Astazi, data de mai sus, la sediul Primariei Municipiului Focsani din B-dul Dimitrie Cantemir nr. 1 bis, are loc sedinta de indata
a Consiliului Local al Municipiului Focsani.
             D-nul Eduard-Marian Corhana, Secretar al municipiului Focsani, deschide sedinta de indata din 03.12.2013, sedinta
convocata prin dispozitia d-lui Primar nr. 6302/ 03.12.2013, constatand ca in sala sunt prezenti un numar de 18 consilieri din
totalul de 21 de consilieri atat cat alcatuiesc Consiliul local municipal in acest moment, este astfel indeplinita conditia art. 40
alin. (1) din Legea nr. 215 / 2001, privind administratia publica locala, republicata cu modificarile si completarile ulterioare.
            Dl. secretar al municipiului Focsani Eduard Corhana face prezicarea ca absenteaza d-nii consilieri Catalin Vrabie,
Gabriel Padineanu si Gheorghita Berbece.
 
            La sedinta participa:
§  d-nul  Decebal Bacinschi - Primar al municipiului Focsani;
§  d-na Carmen Grosu - director executiv , Directia economica;
§  d-na Cristina Dascalescu - Sef serviciu administratie publica locala, agricultura, cadastru;
§  d-nul Dan Mihai Cazaciuc - sef serviciu comunicare;
§  d-na Carmen Pascaru - Consilier juridic, aparatul permanent de lucru al Consiliului local;
§  d-na Eugenia Dragusanu - inspector, compartiment proiecte;
§  d-nul Mihail Ciobotaru - director Serviciul Public Local de Asistenta Sociala;
§  d-nul Manole Merchea  - director  SC ENET SA Focsani.
 
             La  sedinta mai participa cetateni ai municipiului Focsani, precum si reprezentanti ai mass-mediei locale.
 
In continuare dl. Presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea prezinta proiectele ordinii de zi care cuprinde:
 
1. proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA Focsani;
 
2. proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul Focsani pe anul 2013;
 
Nu sunt discutii si se supune la vot ordinea de zi si se aproba cu 18 voturi „pentru".
 
 
 
Se prezinta punctul 1 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea majorarii capitalului social al SC ENET SA
Focsani. 
Dl. consilier Lilian Ilie "as vrea sa detaliati un pic d-le Primar."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „pe data de 29.11.2013 aveam bilet la ordin de plata la GDF SUEZ in suma de 3.5 milioane lei,
atunci chiar am spus in sedinta ca s-ar putea sa primim niste bani de la Guvern si sa mai asteptam un pic sa ducem banii
acestia in fondul de rezerva si sa-i pastram. In acelasi timp am luat legatura cu cei de la GDF SUEZ si le-am spus ca o sa
intarziem cu plata biletului acesta pana pe data de 04.12.2013.  In conditiile in care nu am perfectat formele pentru a putea
achita din acesta suma pe care am primit-o din partea Guvernului am hotarat ca acei bani din fondul de rezerva sa-i ducem,
sa-i reintregim, practic am refacut proiectul din sedinta ordinara sa putem face maine plata pentru ca este 04.12.2013 si atunci
este plata, urmand ca dupa aceea sa facem toate demersurile necesare pentru ca astazi am primit o hartie de la Ministerul
Dezvoltarii si Administratiei Publice prin care ni se aduce la cunostinta ca:
„Art. 1. Ni s-a repartizat suma de 10.000 mii lei municipiului Focsani, judetul Vrancea pentru finantarea cheltuielilor urgente
specifice sezonului rece, pentru anul 2013.
Art. 2. Finantarea prevazuta la la art. 1 se asigura conform prevederilor Hotararii Guvernului nr. 927/2013 privind suplimentarea
bugetului Ministerului Dezvoltarii Regionale si Administratiei Publice pe anul 2013 din Fondul de rezerva bugetara la dispozitia
Guvernului prevazut in bugetul de stat pe anul 2013.
Suma prevazuta la art. 1 va fi utilizata pentru achizitia de gaze naturale si va fi justificata cu documente, conform prevederilor
legale in vigoare, in termen de 5 zile lucratoare de la efectuarea platii.
Art. 3. Sumele neutilizate pana la data de 20.12.2013, se vor restitui in bugetul Ministerului Dezvoltarii Regionale si
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Administratiei Publice, in vederea reintregirii surselor bugetului de stat.
Art. 4. Directia Generala management financiar, Resurse Umane si Achizitii si Directia Generala Dezvoltare Regionala si
Intrastructura vor duce la indeplinire prevederile prezentului ordin.
Art. 5. Prevederile prezentului ordin intra in vigoare de la data comunicarii."
Astazi ni s-a comunicat si din acest motiv am spus, el sa suplimenteze bugetul municipiului Focsani cu aceasta suma 10.000
mii lei. Urmeaza in perioada imediat urmatoare sa facem demersurile necesare pentru a putea plati din acesti bani aceste
achizitii de gaze naturale asa cum spune Hotararea de Guvern, deci practic urmeaza sa facem treaba aceasta. Acum nu facem
altceva decat sa platim la gaze pentru acel bilet la ordin pentru care aveam termen 30.11.2013. aceasta ar fi o modificare si mai
apare o suplimentare, am primit bani de la Ministerul Invatamantului pentru plata salariilor la profesori. Nu am  primit intreaga
suma, mai avem de primit, in conditiile in care vom primi diferanta s-ar putea ca in urmatoarele zile sa avem din nou o sedinta
extraordinara prin care sa aprobam intregirea bugetului cu suma respectiva in asa fel incat noi sa putem face plata."
Dl. consilier Lilian Ilie „ii multumesc d-lui Primar si dupa cum stim cu totii avem un manager la ENET caruia i s-a marit salariul,
de cate ori nu stim pentru ca a spus ca este confidential si dumnealui si consiliul de administratie la fel. Managementul dansului
ajunge totusi tot la banii bugetului local sau de la bugetul central. Se foloseste de acest fapt pentru ca noi nu putem lasa
populatia in prag de iarna in frig, trebuie sa achitam si sa votam, sa validam in permanenta plata facturilor catre Distrigaz si nu
numai. Astept si eu si poate in viitor managementul d-lui Merchea va fi mai in regula."
 
 
Dl. consilier Neculai Tanase „d-le Primar, stimati colegi din ceea ce am auzit pana acum va spun sincer ca „un ochi imi rade si
unul imi plange". Constat ca Guvernul in marinimia lui s-a tinut de cuvant si a admis cele 10 milioane de lei pentru iarna, dar
acesti bani se constata ca nu pot fi folositi. Respectand procedura legala nu pot fi folositi, d-le Primar acesti bani nu pot fi folositi
pentru ca nu se pot plati datorii, nu se poate achizitiona gaz. Cum se poate folosi? Eu nu stiu, intreb, de aceea am spus ca „un
ochi imi rade si unul imi plange", eu m-am bucurat de ceea ce s-a intamplat, dar mi se pare ca este o altfel de chestie."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „Suma prevazuta la art. 1 va fi utilizata pentru achizitia de gaze naturale si va fi justificata cu
documente, asta trebuie noi sa facem in perioada imediat urmatoare."
Dl. consilier Neculai Tanase „Primaria achizitioneaza gaze naturale?"
Dl. Primar Decebal Bacinschi „bineinteles ca putem cumpara pentru ca avem centrala de acum."
Dl. consilier Neculai Tanase „eu in momentul de fata constat ca nu se pot folosi acesti bani, iar realitatea o sa ne confirme."
Dl. consilie Bogdan Emilian Matisan „stimati colegi, intr-adevar dl. consilier Tanase spune ca in marinimia lui Guvernul Ponta a
dat niste bani pentru incalzirea focsanenilor, dar uita ca in micimea lui dl. Boc niciodata nu a plecat urechea la problema
aceasta. Procedurile de achizitie pentru gaze probabil ca vor fi facute cu specialistii din Primarie, de la ENET si cei de la
Finante astfel incat lucrurile sa se desfasoare in mod normal. Nimeni nu poate sa creada ca am primit niste bani doar ca sa ne
uitam la ei, asta este o prostie. S-au mai intamplat intr-adevar in anii anteriori chestiuni de genul, dam si noi la Focsani pentru
incalzirea orasului 20 sau 90 lei sau pentru fatade, prima data am crezut ca sunt mii lei, iar dl. Primar s-a incurcat la un moment
dat pentru ca nu putea sa cuprinda zero-urile, dar la vremea respectiva nu era vorba de mii lei, era pur si simplu lei, 90 lei
pentru reabilitarea fatadelor din municipiul Focsani. Deci atunci cand sunt bani ne gandim ca s-ar putea sa nu putem sa-i
cheltuim, o sa aveti o mare surpriza pentru ca o sa avem cum."
Dl. consilier Aurel Bacu „pana invatam cum sa cheltuim cei 10 milioane primiti de la Guvern, trebuie sa votam azi sa achitam
cele 3, 5 milioane lei si mi se pare mie ca trebuie sa mai strangem un pic din buget sa mai adunam niste bani pana la 70
miliarde lei suma la care trebuie sa participe si ENET-ul cu ceva, ma gandesc cu ce au strans dansii pana acum. Asta vroiam
sa stiu, cam cat au strans ENET-ul pana acum si ca sa nu dormim rau pana pe 19.12.2013, la sedinta ordinara, sa avem si noi
macar o suma mica pe care ENET-ul poate sa o puna langa ce mai aduna Primaria de prin toate conturile ca sa putem sa ne
respectam transele fata de GDF SUEZ. Ochiul meu plange pentru ca ce ne vom face noi si haideti cu totii sa cautam tinere
talente care sa ne cante si sa ne incante in noaptea de Revelion ca nu o sa mai avem bani sa-l platim pe Octavian Ursulescu.
Anul acesta nu mai platim nici un venetic de la Bucuresti, adunam din muntii Vrancei."
Dl. consilier Radu Nitu „d-le presedinte in primul rans as vrea sa apreciez faptul ca atat dl. Primar la sedinta ordinara din luna
noiembrie, cat si Consiliul Local se tine de cuvant prin achitarea sumei pentru GDF SUEZ, pentru ca sa nu se bucure dl.
consilier Tanase, „sa se bucure cu ochiul lui", sa se intrerupa caldura in Focsani, dansii cred ca vroiau o chestiune de acest fel.
Deasemenea trebuie sa apreciem faptul ca Presedintele Consiliului Judetean prin promisiunea facuta de acum doua luni de zile
s-a achitat de aceasta sarcina, in judet, in municipiu mai precis cele 100 miliarde lei vechi pentru achitarea datoriilor. Aceste
datorii sunt mai vechi, sunt datorii de acum cativa ani de zile de la cetateni, atunci cand dumneavoatra d-le consilier Tanase
erati pe la Bucuresti si ne povesteati in mandatul trecut ca ati adus 700 mii lei vechi si era o mare realizare a dumneavoastra.
Haideti sa nu uitam si nu as vrea sa plangeti sau sa radeti, trebuie sa ne bucuram ca Focsaniul are caldura, cetatenii din
municipiul Focsani beneficiaza de caldura si sa intampinam noul an cu bucurie, nu cu plans."
Dl. consilier Neculai Tanase „eu vroiam sa spun ca nu am vorbit de rau pe nimeni. Am spus ca avem niste bani. Am vrut sa
ridic o problema care mi s-a parut de bun simt, nu am vrut sa critic pe nimeni, nici pe dl. Primar, nici pe colegii de la USL, pur si
simplu am vrut sa spun ca vin niste bani, foarte bine, insa acesti bani nu vad ca se pot folosi in momentul de fata. Atat am spus,
nici ca a dat Guvernul Boc, nici ca nu a dat."
Dl. Primar Decebal Bacinschi „mi se pare corect ceea ce a spus dl. consilier Bacu si as ruga sa se aiba in atentie cateva lucruri
foarte clare. Trebuie sa facem un efort deosebit sa incercam sa incasam banii de la populatie, sa incasam banii de la agentii
economici, sa incasam banii de la institutii si va trebui luata fiecare institutie si fiecare agent in parte sa-si plateasca serviciile
catre dumneavoastra. Sa rezolvam urgent si asta va trebui sa luam legatura in cursul saptamanii acestea sau saptamana
viitoare cu Directia Muncii pentru ca si dansii au sa ne dea o anumita suma de bani, cred ca va fi in jur de 2 miliarde de lei,
ajutorul de caldura pe care dansii trebuie sa ni-l vireze. Va trebui sa luam legatura cu Electrica si sa facem o socoteala urgenta,
pentru ca au intrat zilele in sac de cum, sedinta ordinara este pe 19.12.2013, si sa vedem cati bani are sa ne dea Electrica
pentru energia livrata lor in asa fel incat sa strangem niste bani ca practic noi sa nu venim decat cu o suplimentare la 3.5
milioane lei pana pe 19.12.2013. Va trebui sa facem  un efort si functie de treaba aceasta noi vom face niste socoteli sa vedem
cum facem sa strangem banii acestia."
Nu mai sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 363
 
Se prezinta punctul 2 al ordinii de zi: proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii bugetului local al municipiul
Focsani pe anul 2013.
Nu sunt discutii si se supune la vot proiectul de hotarare si se adopta cu 18 voturi „pentru", devenind hotararea nr. 364
 
 
Dl. presedinte de sedinta Dragos Puiu Horhocea considera ca au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi, considera
lucrarile sedintei incheiate si multumeste tuturor pentru participare.
             Drept care s-a incheiat prezentul proces verbal.



 
 
 
 
 
 
            PRESEDINTE DE SEDINTA,                               S E C R E T A R U L
                                                                                    MUNICIPIULUI FOCSANI,
               Dragos Puiu Horhocea                                  Eduard-Marian Corhana
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